
Valtuustoaloite 30.10.2023 

Keskustan valtuustoryhmä esittää että Kannuksen kaupunki aloittaa osto tai vuokra neuvottelut lisä 
parkkitilan saamiseksi rautatien ympäristöön. Alueella on Kiinteistö oy Kannuksen säästötalon toimesta 
purettu liikerakennus jossa on tällä hetkellä karkea murskepinta, tästä kohteesta tulisi käydä neuvotteluja. 
Koska Rautatieaseman parkkipaikat ovat hyvin täynnä ja autoja joudutaan parkkeeraamaan ympäri aluetta 
jolloin linja-autoliikenne estyy ja liikenneturvallisuus vaarantuu. 

välillä ajoneuvoja myös parkkeerattu linja-autolaitureille. 
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